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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Ing. Bobík:  
Vrátim  sa k interpelácii, ktorú som už párkrát na zastupiteľstve mal v minulom roku. Chcem 
sa spýtať, naposledy sme to riešili aj na poslednom výbore v MČ Milhostov, ktorý sme mali, 
kde bola aj pani zástupkyňa prítomná. Chcem sa spýtať, lebo opakovane dostávam od 
občanov otázky, kedy sa budú opravovať chyby na komunikáciách aj pri tých ostatných 
záležitostiach v súvislosti s výstavbou kanalizácie. Posledný termín o ktorom som vedel, mal 
byť potenciálne ešte pred Veľkou nocou, tak chcem sa spýtať, či už máme termín od 
dodávateľa kedy dôjde k oprave, potom budem pokračovať.  
 
Ing. Timečko: 
Čo sa týka kanalizácie Milhostov, bola urobená prehliadka, alebo ako to nazvem, celej 
lokality, bol tam stavebný dozor, bol tam pán Ing. Bogda a celá trasa sa prešla, vypísali sa 
nedostatky a poslala sa výzva zhotoviteľovi. Zhotoviteľ reagoval na to takto, že tento týždeň 
si on pôjde preveriť tieto veci a od budúceho týždňa by  mala nastať oprava týchto záležitostí.   
 
Ing. Bobík: 
Dobre, čiže teoreticky nasledujúci týždeň by malo dôjsť k oprave.  
 
Ing. Timečko: 
Nasledujúci, alebo ďalší, podľa počasia.  
 
Ing. Bobík: 
Áno. Ja v tej súvislosti možno len pripomeniem, ak sa to bude riešiť tú časť, tú križovatku 
smerom už na most k Trnávke, tá bohužiaľ po zime je už naozaj v katastrofálnom stave a nie 
všetko je spôsobené teda len tým samotným výrezom na kanalizáciu. Je to dané aj tými, ja 
som tiež interpeloval v minulom roku, keďže tam prebiehala koncom roka v daždivom počasí, 
tá ťažba, pomerne ťažké autá jazdili po tom moste, potom to riešili kolegovia aj z mestskej 
polície, dostal som odpoveď. Tak ten úsek, tá križovatka, jak tam, kde vlastne sa sústreďuje 
väčšinou kontajner na odpad, počas povedzme údržby je v takom stave, že neviem, či bude 
vhodné nejaká lokálna úprava len tých častí, ktoré vznikli výrezom tej kanalizácie, tak možno  
by bolo dobre po dohode s tým zhotoviteľom, viem, že nespôsobil všetko, pretože máme tam 
aj iných účastníkov, ktorí k tomu prispeli. Mám na mysli spoločnosť, ktorá ťažbu vykonávala, 
v tej odpovedi som dostal aj informáciu, že teda v budú sa podieľať na čistení, ale či sa budú 
podieľať alebo nebudú podieľať na tej oprave je druhá vec, ale  myslím si, že ten úsek už je  
v takom stave, že nejaká lokálna oprava bude podľa mňa opäť len nejaké dočasné riešenie. 
Tak možno zvážiť, že či to neopraviť tak možno komplexnejšie a už nájsť nejaký priestor jak 
to potom, či už s dodávateľom, alebo s tými ďalšími inštitúciami dať do poriadku. To je ako 
taký podnet, že k tej konkrétnej časti, aby sme neurobili to, že čakáme na to už v podstate ¾ 
roka, opravíme a za chvíľu budeme tam, pretože naozaj tá križovatka už má svoje za sebou aj 
predtým niekoľko rokov dozadu, keď sa realizoval výkop pre vodu, aj tam už zostala časť nie 
celkom dokonalé opravená a teraz v kombinácii s týmito okolnosťami už je naozaj v takom 
stave, že ľudia hovoria, keďže tam nemáme chodník, tak aj s kočiarom je niekedy problém, 
keď je mokro vôbec prejsť. Takže, ak sa pán Bogda môže prípadne zamerať, keď už naozaj 



bude realizácia, keď bude k realizácii, nech sa nejakým spôsobom prípadne dohodne s tým 
zhotoviteľom a prípadne to potom zahrnieme do nejakých väčších úprav. Nejde o nejaký 
veľký úsek, ale naozaj je to križovatka, takže otáčajú sa tam aj nákladné autá smerom potom 
k ihrisku, tak je to tam dosť. 
 
Ing. Timečko: 
Samozrejme, že po vypracovaní nejakého elaborátu, ktorý vypracuje dodávateľ, bude mesto 
jednať, aby bolo to opravené v zmysle toho, aby to poslúžilo účelu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


